
Z A P I  S N I K 
 sa 26.  sjednice Gradskog vijeća Grada Gospića održane dana 22. studenoga 2019. godine   

u Gradskoj vijećnici Grada Gospića, Budačka 55 u Gospiću, s početkom u 16.00 sati 

 

Sjednici su nazočni članovi Gradskog vijeća: 

 

1.   Petar Radošević,   6.   Petar Đapić,    11. Josip Šaban,   

2.   Zdravko Župan,    7.   Vlatka Devčić – Stilinović,  12. Ivan Nekić,   

       3.      Jadranka Pejnović,  8.   Marijan Brkljačić,   13. Maria Ćaćić,   

       4.      Anela Serdar Pašalić,    9.    Nada Alić,    14.  Mile Holjevac,           

       5.    Ivan Bronzović,   10. Vladimir Jurčić,   15. Ana Šikić Rosandić. 

            

Sjednici nisu nazočni članovi Gradskog vijeća:  

 

1. Petar Krmpotić, 2. Josip Župan. 

    

Sjednici su još nazočni: 

 

1. Karlo Starčević, gradonačelnik Grada Gospića,  6.   Ivana Kaleb Asić, pročelnica,   

2. Kristina Prša, zamjenica Gradonačelnika,  7.   Mandica Ratković, službenica Tajništva, 

3. Ivica Tomljenović, zamjenik Gradonačelnika,   8.   Katarina Konjikovac, službenica Tajništva, 

4. Slaven Stilinović, pročelnik - tajnik   9.   Predstavnici medija. 

5. Josip Marković, pročelnik,  

            

Pročelnik-tajnik g. Stilinović utvrdio je kvorum te konstatirao da je na 26. sjednici nazočno 15 vijećnika, a 

odsutna 2 vijećnika,  te da se mogu donositi pravovaljane odluke. 

  

Predsjednik Vijeća g. Radošević, pozdravio je nazočne te je za 26. sjednicu Gradskog vijeća, prije usvajanja 

predloženog dnevnoga reda, predložio dopunu istoga s točkama: 

 

• Razmatranje i usvajanje prijedloga Odluke o zamjeni nekretnina između Grada Gospića i pravne osobe; 

Izvjestitelj: JOSIP MARKOVIĆ 

• Razmatranje i usvajanje prijedloga Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o raspisivanju javnog 

natječaja za zakup poljoprivrednog zemljišta u vlasništvu Republike Hrvatske na području Grada 

Gospića;  

Izvjestitelj:IVANA KALEB ASIĆ 

• Razmatranje i usvajanje prijedloga Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku Upravnog vijeća 

Dječjeg vrtića Pahuljica o izmjenama i dopunama Statuta Dječjeg vrtića Pahuljica; 

 Izvjestitelj: IVANA KALEB ASIĆ 

• Razmatranje i usvajanje prijedloga Odluke o izmjeni Odluke o osnivanju i imenovanju Povjerenstva za  

zakup i prodaju poljoprivrednog zemljišta u vlasništvu Republike Hrvatske na području Grada Gospića; 

Izvjestitelj:SLAVEN STILINOVIĆ 

• Razmatranje i usvajanje prijedloga Odluke o izmjenama i dopunama Pravilnika o stipendiranju učenika i 

studenata s područja Grada Gospića; 

 Izvjestitelj: KRISTINA PRŠA 

 

Pri tome je istaknuo da je nakon odgođene sjednice Gradskog vijeća, održan sastanak s 
gradonačelnikom g. Starčevićem te da su tada usuglašene, kao dopuna, predložene točke dnevnoga reda. 
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Nakon predloženih dopuna, od strane predsjednika Gradskog vijeća g. Radoševića, vijećnica gđa 

Anela Serdar Pašalić, ispred  Kluba vijećnika HDZ-HSS-HSP AS, predložila je da se ispred treće točke, već 

predloženoga, Dnevnoga reda kao dopuna uvrste i sljedeće točke:  

 

• Razmatranje i usvajanje prijedloga Odluke o prestanku važenja Odluke o prirezu porezu na dohodak 

Grada Gospića; 

Izvjestitelj: ANELA SERDAR PAŠALIĆ 

• Razmatranje i usvajanje prijedloga Odluke o izmjenama Odluke o gradskim porezima Grada Gospića; 

Izvjestitelj: ANELA SERDAR PAŠALIĆ 

 

        O predloženim dopunama se očitovao gradonačelnik g. Starčević te je istaknuo da izvršna vlast nije 

dobila prijedloge akata, koji se predlažu kao dopuna ispred Kluba HDZ-HSS-HSP AS. Ističe da je u tom slučaju 

nemoguće utvrditi o kakvim se točno izmjenama radi da se može zauzeti određeni stav i sl. Stoga predlaže da 

se predmetne odluke uvrste u dnevni red na nekoj od narednih sjednica Gradskog vijeća. Smatra potrebnim 

da izvršna vlast i stručna tijela prouče predmetne prijedloge da se vidi da li su te odluke svrsishodne te da se 

o istima potom može kvalitetno i konstruktivno raspravljati.  

 

 Nakon navedenog, vijećnica Gradskog vijeća gđ Pejnović podijelila je nazočnima prijedloge odluka 

koje su  predložene kao dopuna ispred Kluba HDZ-HSS-HSP AS, a potom je predsjednik vijeća g. Radošević 

predložio da se iste stave na glasovanje te da se o njima raspravlja u trenutku kad te točke budu predmet 

dnevnoga reda, s tim da će se prije toga održati pauza.  

 

Nakon navedenog, s 8 glasova „za” i 7 glasova „protiv” usvojena je dopuna Dnevnoga reda sa 

sedam prethodno navedenih točaka. 

  

Nakon glasovanja o dopuni dnevnoga reda, predložen je sljedeći dopunjeni 

 

D n e v n i   r e d  
 

1. Aktualni sat;  

2. Usvajanje Zapisnika sa 24. i 25. sjednice Gradskog vijeća Grada Gospića; 

3. Razmatranje i usvajanje prijedloga Polugodišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna Grada Gospića za 

razdoblje od 01. siječnja do 30. lipnja  2019. godine; 

Izvjestitelj: KRISTINA PRŠA 

4. Razmatranje i usvajanje prijedloga Odluke o prestanku važenja Odluke o prirezu porezu na dohodak 

Grada Gospića; (dopuna Dnevnopga reda); 

Izvjestitelj: ANELA SERDAR PAŠALIĆ 

5. Razmatranje i usvajanje prijedloga Odluke o izmjenama Odluke o gradskim porezima Grada Gospića; 

(dopuna Dnevnoga reda); 

Izvjestitelj: ANELA SERDAR PAŠALIĆ 

6. Razmatranje i usvajanje prijedloga III. Izmjena i dopuna Proračuna Grada Gospića za 2019. godinu i 

prijedloga Odluke o IV. izmjeni Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Gospića za 2019. godinu; 

        Izvjestitelj: KRISTINA PRŠA 

7. Razmatranje i usvajanje prijedloga Odluke o II.  izmjeni Programa javnih potreba u školstvu za 2019.  

godinu; 

        Izvjestitelj: IVANA KALEB ASIĆ 

8. Razmatranje i usvajanje prijedloga Izmjena i dopuna Programa korištenja sredstava od raspolaganja 

poljoprivrednim zemljištem u vlasništvu Republike Hrvatske na području Grada Gospića za 2019. godinu; 

Izvjestitelj: IVANA KALEB ASIĆ 
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9. Razmatranje i usvajanje prijedloga Odluke o osnivanju prava služnosti na poslužnim nekretninama u k.o.  

Gospić i k.o. Lički Novi u korist trgovačkog društva Usluga d.o.o. za vodoopskrbu i odvodnju; 

        Izvjestitelj: SLAVEN STILINOVIĆ 

10. Razmatranje i usvajanje prijedloga Odluke o davanju suglasnosti na Odluku o izmjeni Odluke Upravnog 

vijeća Dječjeg vrtića Pahuljica o vrstama i opsegu redovitog  programa predškolskog odgoja i 

obrazovanja za područje Grada Gospića  u pedagoškoj godini 2019./2020.; 

 Izvjestitelj: IVANA KALEB ASIĆ 

11. Razmatranje i usvajanje prijedloga Odluke o zamjeni nekretnina između Grada Gospića i pravne osobe; 

(dopuna Dnevnog reda) 

Izvjestitelj: JOSIP MARKOVIĆ 

12. Razmatranje i usvajanje prijedloga Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o raspisivanju javnog 

natječaja za zakup poljoprivrednog zemljišta u vlasništvu Republike Hrvatske na području Grada 

Gospića; (dopuna Dnevnog reda) 

Izvjestitelj:IVANA KALEB ASIĆ 

13. Razmatranje i usvajanje prijedloga Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku Upravnog vijeća 

Dječjeg vrtića Pahuljica o izmjenama i dopunama Statuta Dječjeg vrtića Pahuljica; (dopuna Dnevnog 

reda) 

Izvjestitelj: IVANA KALEB ASIĆ 

14. Razmatranje i usvajanje prijedloga Odluke o izmjeni Odluke o osnivanju i imenovanju Povjerenstva za 

zakup i prodaju poljoprivrednog zemljišta u vlasništvu Republike Hrvatske na području Grada Gospića; 

(dopuna Dnevnog reda) 

Izvjestitelj:SLAVEN STILINOVIĆ 

15. Razmatranje i usvajanje prijedloga Odluke o izmjenama i dopunama Pravilnika o stipendiranju učenika i 

studenata s područja Grada Gospića; (dopuna Dnevnoga reda) 

Izvjestitelj: KRISTINA PRŠA 

16. Izvješće o radu Gradonačelnika Grada Gospića za razdoblje siječanj – srpanj 2019. godine i donošenje 

Zaključka o primanju na znanje Izvješća;  

        Izvjestitelj: KARLO STRAČEVIĆ 

17. Izvješće o korištenju sredstava proračunske zalihe za razdoblje od 01. od 31. srpnja, od 01 do 31. 

kolovoza i od 01. do 30. rujna 2019. godine i donošenje Zaključaka o primanju na znanje Izvješća; 

Izvjestitelj: KARLO STRAČEVIĆ 

S 8   glasova “za” i 7 glasova “protiv”, usvojen je predloženi Dnevni red. 

 

Ad – 1     Aktualni sat 

Za postavljanje pitanja prijavili su se vijećnici M. Brkljačić, J.Pejnović i M. Ćaćić.  

 

 1. MARIJAN BRKLJAČIĆ – predlaže da se u zimskom periodu ukine naplata parkiranja. Nadalje, zanima 

ga da li za derutne zgrade kao što je npr. zgrada HAK-a ili hotel na Ličkom Osiku, vlasnici plaćaju komunalnu 

naknadu odnosno mogu li se uvesti nekakve kazne za vlasnike tih i sl. objekata?  

 

 KARLO STARČEVIĆ – vezano za derutne zgrade odgovara da HAK plaća komunalnu naknadu u 

smanjenom iznosu jer isti ne koriste objekt. Što se tiče hotela na Ličkom Osiku firma koja je tijekom 

privatizacije isti kupila otišla je u stečaj, nasljednika nema, iako će to najvjerojatnije biti RH, stoga s obzirom 

na to da nema vlasnika nemoguća je naplatiti komunalnu naknadu. U trenutku kada se vlasnik uknjiži izdat će 

se i rješenje o komunalnoj naknadi u smanjenom iznosu (za 50 %) jer objekt nije u funkciji.  

 Vezano na upit ukidanja naplate parkiranja ističe da je izvršna vlast još prije dvije godine htjela 

ukinuti naplatu, međutim Vijeće je glasalo protiv takvog prijedloga. Dodaje da se prijedlog  može ponovno 

razmotriti i donijeti se odluka ne samo o ukidanju naplate u zimskom periodu već i općenito na dobrom dijelu 

grada, uz prethodnu napravljenu analizu.  
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 Što se tiče ruševnih kuća ističe da je Grad gotovo svim vlasnicima takvih objekata uputio dopis u 

smislu da se takvi objekti urede ili sruše. Do svih vlasnika teško je doći, međutim ako ništa ne učine Grad će 

poduzeti određene korake te se uknjižiti na njihovo vlasništvo.  

 

 MARIJAN BRKLJAČIĆ – smatra da bi vlasnici takvih objekata trebali plaćati 200% više komunalne 

naknade, a isto bi se trebalo odnositi  i na sve vlasnike napuštenih kuća. Smatra da u tom smislu svakako treba 

nešto poduzeti jer je apsurdno da takvi objekti budu u centru grada, a kao primjer navodi ruševni objekt na 

trgu pokraj puba.  

 

 2. JADRANKA PEJNOVIĆ – pita u kojoj je fazi Budačka ulica i kada se očekuje nova prometnica? 

 

 KARLO STARČEVIĆ – ističe da je Budačka ulica inače rak rana građana Gospića. Izvođač radova imao je 

velikih problema pri izvođenju radova jer je iz I i II kategorije iskopa ista bila V i VI kategorija što je uzelo 

znatno vremena. Međutim, prva dionica je uređena do restorana Maki, jedan dio dionice je privremeno 

uređen, a drugi dio od Energy benza do INA-e će biti saniran čim vrijeme dozvoli. S Hrvatskim cestama je 

dogovoreno da na proljeće ide kompletna rekonstrukcija Budačke ulice od Čoke do restorana Maki zajedno sa 

nogostupima što bi trebalo biti gotovo do 01. lipnja. Trenutno stanje je samo privremeno rješenje i nažalost 

Grad nije imao ingerencije nad izvođenjem predmetnih radova.  

 

 PETAR RADOŠEVIĆ – dodaje da su građani generalno nezadovoljni Budačkom ulicom jer su radovi 

predugo trajali, iskapalo se po desetak metara u mjesec dana, stoga bi valjalo da se svi skupa zauzmu nekakav 

stav jer je takvo stanje i tempo radova nedopustiv.  

 

 KARLO STARČEVIĆ – dodaje da bi generalno uređenje trebalo krenuti 01. travnja, a radovi trajati dva 

mjeseca s tim da je novac za te radove osiguran.  

 

 3. MARIA ĆAĆIĆ – smatra da pitanja ne treba postavljati javno na Vijeću jer se odgovori mogu dobiti i 

bez toga. Međutim, pita vezano za prometno ogledalo kod policijske postaje, koje je ponovno okrenuto pa se 

ništa ne vidi, kada će se to riješiti. Osvrće se i na ulegnuće asfalta (rupu) kod Kapelice koja stvara problem 

osobito kad je gužva. Nadalje prenosi upite građana vezano za pucanje fasada objekata u blizini kamenoloma, 

odnosno kome se vlasnici mogu obratiti?  
 

 KARLO STARČEVIĆ – odgovara vezano za prometno ogledalo da je već izdan nalog da se taj problem 

riješi. Što se tiče ulegnuća (kod Kapelice) također je izdan nalog, a ako se isto sad ne riješi učinit će se na 

proljeće kada će se ta dionica u dužini od 100m urediti. Što se tiče kuća u blizini kamenoloma (u Barletima) 

poziva građane da dođu u gradsku upravu, da će na teren izići vještak i u suradnji s Calcitom napraviti izvide 

te  ako se utvrdi da je to razlog nastale štete da će se ista namiriti od strane Calcita. 

 

Ad – 2 

Bez primjedbi, jednoglasno s 15 glasova „za” usvojen je: 

• ZAPISNIK SA 24.  SJEDNICE GRADSKOG VIJEĆA GRADA GOSPIĆA 

• ZAPISNIK SA 25. SJEDNICE GRADSKOG VIJEĆA GRADA GOSPIĆA 

 

Ad – 3 

Prijedlog Polugodišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna Grada Gospića za razdoblje od 01. siječnja do 30. 

lipnja  2019. godine; 

Predlagatelj: Gradonačelnik Grada Gospića 

 

 Izvjestitelj: KRISTINA PRŠA – ističe da je polugodišnji obračun proračuna u cijelosti konsolidiran sa 

svim proračunskim prihodima i rashodima. U izvještajnom razdoblju prihodi su ostvareni u iznosu od 
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36.702.894 kn od čega su 34.295.912 kn prihodi proračuna, a 2.406.981 kn prihodi proračunskih korisnika. 

Izvršeni rashodi i izdaci iznose 32.593.449 kn s ostvarenim viškom prihoda od 4.109.448 kn. Temeljem 

godišnjeg izvještaja iz prethodne godine i temeljem učinjene ispravke rezultata poslovanja iz 2018. g.,  2016. i 

2017. god. utvrđeno je da su preneseni višak/manjak proračunskih korisnika ušao u konsolidirani proračun 

te manjak prihoda iz 2018. godine iznosi 3.093.631 kn. Usklađivanjem konsolidiranog izvještaja za prvo 

polugodište utvrđen je višak poslovanja Grada u iznosu od 566.182 kn. Višak poslovanja ostvaren je prema 

financijskim izvještajima te je razvidan kod svakog proračunskog korisnika. Tako je  Grad ostvario manjak 

prihoda i primitaka u iznosu od 667.963 kn, a proračunski korisnici Muzej Like  - višak prihoda  od 697.947 

kn, POU dr. A. Starčević višak prihoda u iznosu od 64.448 kn, KIC – višak prihoda u iznosu od 97.106 kn, S.N. 

Knjižnica višak prihoda u iznosu od 75.739 kn, Dječji vrtić Pahuljica – manjak prihoda u iznosu od 63.032 kn, 

JVP Gospić – višak prihoda u iznosu od 46.407 kn, O.Š. dr. J. Turić – višak prihoda u iznosu od 331. 511 kn, O.Š. 

dr. F. Tuđmana  - višak prihoda 6.513 kn i O.Š. dr. A. Starčević manjak prihoda u iznosu od 22.494 kn. 

          Nadalje navodi koji dijelovi sukladno zakonskim i podzakonskim propisima čine polugodišnji izvještaj.  

 

 Nije bilo rasprave. 

 

Jednoglasno s 15 glasova „za” usvojen je POLUGODIŠNJI IZVJEŠTAJ O IZVRŠENJU PRORAČUNA 

GRADA GOSPIĆA ZA RAZDOBLJE OD 01. SIJEČNJA DO 30. LIPNJA  2019. GODINE. 

 

Ad – 4 

Prijedlog Odluke o prestanku važenja Odluke o prirezu porezu na dohodak Grada Gospića;  

Predlagatelj: Klub vijećnika HDZ-HSS-HSP AS 

  

 Izvjestitelj: ANELA SERDAR PAŠALIĆ – u ime Kluba vijećnika HDZ–HSS–HSP AS obrazlaže predmetnu 

točku te ističe da je poreznom reformom Vlade RH iz 2012. godine Ličko-senjska županija oštećena za 70 mil. 

kuna, od čega Grad Gospić za iznos od 10 milijuna. Ukupno za pet godina Ličko-senjska županija ostala je bez 

200 mil. kuna, a Grad Gospić za 50 milijuna. Zbog takvih financijskih aspekata tada se je moralo pribjeći 

nepopularnoj mjeri uvođenja prireza od 10 %. Temeljem usporedbe podataka od poreza na dohodak vidljivo 

je da je u 2017. godini Grad oprihodovao 13,6 mil. kuna, a 2018. 15,7 mil. kn što je ukupno više 2,1 mil. kn. Od 

strane prireza poreza na dohodak oprihodovano je 2,2 mil. kn a u 2017. god. 2,5 mil. kn što je oko 340 mil. kn 

više.  

 Poreznom reformom aktualne Vlade RH koja je u primjeni od 01.01.2018. god. kroz fiskalno 

izravnanje državnog proračuna Grad Gospić je uprihodovao u 2018. god. 9,3 mil. kn što je u odnosu na 2017. 

više za 4,9 mil. kn. Uvažavajući navedeno stekli su se uvjeti za ukidanje prireza poreza na dohodak u stopi od 

10 %. Mišljenja je da će se prihvaćanjem ove mjere ostvariti povećanje plaća i mirovima za oko 5.000 

stanovnika Grada Gospića odnosno za 4.000 zaposlenika i oko 1.000 umirovljenika koji su do sad plaćali 

predmetni prirez.  

 

 KRISTINA PRŠA – zahvaljuje na preciznom obrazloženju, te u ime Gradonačelnika traži pauzu s 

obzirom na to da se u istom nalaze i netočni podaci. Naime, spominje se povećanje poreza na dohodak dok se 

ne spominje da je Grad Gospić ostao bez tzv. phasing out-a u iznosu od preko 4 mil. kuna. Stoga je činjenica da 

nema nikakvog povećanja poreza na dohodak već se je ostalo na razini kao i prije.  

 U navedenom obrazloženju nije navedeno što će to isto značiti u proračunu Grada za 2020. godinu. 

Prijedlog proračuna za 2020. g. od strane gradonačelnika u proceduru je upućen 15.11. i svi vijećnici su ga 

dobili te stoga smatra da se od tad imalo dovoljno vremena za vidjeti koliko je planirano prihoda od poreza 

na dohodak sa svakim izvorom i podskupinama te je isto prilikom izrade ovakvog prijedloga svakako trebalo 

uzeti u obzir te se pita kako će toliki manjak prihoda utjecati na proračun za 2020. godinu. Iz općeporeznih 

prihoda (poreza na dohodak) odnosno Izvora 1 financiraju se svi nenamjenski rashodi tj. financiranje raznih 

udruga, stipendiranje učenika, razne donacije građanima, socijalno osjetljive skupine građana, plaće, udio 

Grada u financiranju raznih projekata. Grad je trenutno u provedbi velikog broja projekata od čega veliki dio 
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istih zahtjeva sufinanciranje udjela i isti se mogu financirati samo iz ovih izvora tj. Izvora 1. a za koji se 

ovakvim prijedlogom odluke predlaže smanjenje.  

 Stoga još jednom traži pauzu kako bi se isto moglo proanalizirati te utvrditi točni podaci. 

 

 JADRANKA PEJNOVIĆ – ističe da je iznenađena da će se o ovakvom prijedlogu uopće raspravljati s 

obzirom na to da se radi o troškovima koje građani daju iz svog džepa. Radi se o prirezu koji je uveden 

upravo iz razloga da građani pomognu da se kvalitetno vodi Grad. 

 Ističe da ovakav prijedlog nije samo za Grad Gospić već da su mnogi gradovi u RH poduzeli ovakvu 

mjeru, te su prijedlozi išli od strane gradonačelnika upravo iz razloga da rasterete plaće svojih građana i to 

onih koji su zaposleni i koji su umirovljenici do određenih iznosa. Uvjerena je da će se predmetna odluka 

donijeti jednoglasno. Što se tiče onoga što je navela zamjenica činjenica je da su ovim prijedlogom smanjeni 

prihodi ali  isto tako smatra da je vrijeme da se zahvali građanima što su ovoliki period davali podršku Gradu 

u cijelo vrijeme lošim poreznim reformama koje su ga pratile od Vlade SDP-a.  

 

 KARLO STARČEVIĆ – zahvaljuje na  obrazloženju i pokazanoj brizi za naše građane, ali ga čudi zašto je 

bila tišina kada se je uvodio taj isti prirez. Ističe da se tad nije radilo o 10 mil. kuna već o neka 2 mil kuna. Pita 

se zašto se nitko do sad nije brinuo da Grad Gospić uđe u brdsko-planinsko područje i tek od 01. siječnja 

2019. godine je aktualna vlast teškom mukom uspjela da Gospić uđe u skupinu brdsko-planinskih područja. 

Trenutno je svima uskraćen novac iz proračuna države tzv. sredstva poravnanja,  PPDS je nestao, Grad je još 

uvijek u VI skupini razvijenosti i aktualna vlast pokušava Grad dovesti na III stupanj razvijenosti jer se isto 

nije na vrijeme učinilo i upravo iz tih razloga su građani izgubili velika sredstva. Grad Gospić u 2023. godini 

ima 40 mil. kuna investicija iz raznih fondova koja se sufinanciraju od 15-60 %. Podsjeća da je među prvima 

bio protiv uvođenja prireza te je istaknuo da će se isti ukinuti čim se ukaže prilika kako bi se građani 

rasteretili. Stoga traži pauzu kako bi se točno proanaliziralo koliko je to viška, a koliko manjka prihoda.  

 

 KRISTINA PRŠA  - ističe da bi joj bilo drago da je Klub, budući da je proračun predložen, dao 

amandmane pa kad već žele smanjenje prihoda od 2,5 mil. kn da navedu koji će se to rashodi u tom slučaju 

smanjiti za ovaj iznos. Prijedlog Proračuna od strane gradonačelnika je izišao van u proceduru donošenja, a 

predmetnom odlukom ako se ista izglasa smanjit će se prihodi u iznosu od 2,5 mil. kn pa se stoga pita koji će 

se to rashodi smanjiti? Izdvajanja za djecu i mlade, sport, socijalu? Predlaže da se u potpunosti ukine naknada 

predstavničkom tijelu koja iznosi 500.000 kn ili naknada upravnim vijećima. Upućeni prijedlog Proračuna za 

2020. godinu gradonačelnik više ne može povući.   

  

Pauza  

 

KRISTINA PRŠA -  ističe da je  analizom svih izvora, ne samo prireza poreza na dohodak, utvrđeno da 

je do 31. listopada fiskalnim izravnanjem, putem mjera Vlade RH, Gradu Gospiću  spušteno 7.768.000 kn, te je 

teško  vjerovati da će se do kraja godine dostići 9.340.000 kn, kako je navedeno u obrazloženju Kluba 

vijećnika. Također je netočno da je Grad poreznom politikom sadašnje Vlade RH uprihodovao 7,3 mil kuna 

više zato što nisu uzeti u obzir ostali izvori već samo jedan izvor koji se povećao, dok se ostale koji su 

smanjeni zanemaruje, te se tako dolazi do pogrešnih podataka. Naime, jedan izvor se povećava te iznosi 7,3 

mil. kn više, a s druge strane je ukinuto 6.2 mil kn iz drugoga Izvora odnosno kompenzacijskih mjera iz fazing 

out-a. Stoga, kada se ova dva izvora  (sa svim prihodima iz jedinice) zbroje odnosno oduzmu dolazi se do 

rezultata da je Grad politikom sadašnje Vlade  uprihodovao ukupno 1 mil kuna.  

 Prema Uputama Ministarstva financija Grad će ubuduće morati prikazivati i povrat poreza državi po 

godišnjoj prijavi građana, a što trenutno nije vidljivo,  u prosjeku u iznosu od 1,8 mil. kn (u ovoj 2019. g. 

povrat  je iznosio 1.848.324.94). Sljedeće godine mjerama Vlade RH smanjuje se i porez na dohodak za mlade 

tako da će Grad imati još manje poreznih prihoda, odnosno iduće godine neće uspjeti uprihodovati niti 

navedenih 7,3 mil. kn,te se očekuje  još 2 mil.kn manje prihoda. Dodaje da iz prireza  poreza na dohodak 

država uzima sredstva za decentralizirane funkcije, odnosno za izdvajanja za školstvo i javno vatrogastvo, 
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tako je do 31. listopada za školstvo uzeto 448.651 kn, te za vatrogastvo 236.125 kn. To znači da ako Grad u 

potpunosti ukine prirez porezu na dohodak možemo računati s tim da će i izdavanja za školstvo i vatrogastvo 

biti manja. Ovom Odlukom dovode se u opasnost mnogi programi i aktivnosti planirane za iduću godinu kao i 

mnogi građani grada Gospića. Samo za Dječji vrtić Pahuljica Grad Gospić izdvaja 7 mil kuna što se odnosi na 

povećanje broja grupa koje iziskuju i povećanje rashoda za plaće zaposlenih koji se financiraju upravo iz ovih 

izvora koji se ovim prijedlogom žele smanjiti. Netočno je da će Grad iduće godine ostati bez 2 mil kuna, već će 

Grad ostati i bez puno više novca te se postavlja logično pitanje iz čega će se to financirati? Dodaje da se 

prihodima od poreza može financirati sve od plaća, donacija, subvencija za poduzetnike, trgovačka društva, 

građane,  djecu, razni programi i aktivnosti kao i proračunski korisnici kojih Grad Gospić ima devet i isti se u 

potpunosti moraju financirati iz Izvora 1 tj. upravo iz ovih prihoda. Svi ostali izvori su strogo namjenski te se 

na tako moraju i trošiti. Stoga predlaže da se još jednom dobro razmisliti o predloženoj Odluci.  

 

KARLO STARČEVIĆ – ističe da bi volio da su predlagatelji ove Odluke proučili prijedlog Proračuna za 

2020.g.  te rekli da žele smanjiti prirez, kao što je izvršna vlast i najavila da će to učiniti kada to dozvole 

mogućnosti, te da odmah ukazali i pozicije na kojima će se sredstva nekome uskratiti. Smatra da je ovaj 

prijedlog populistički potez koji sugrađane dovodi u zabludu. Ako se uzme u obzir 5 301 zaposlena osoba i 

umirovljenici koji plaćaju prirez te ako se pogleda prosječna mjesečna plaća svakog građanina Grada Gospića 

koja je zasigurno ispod državnog prosjeka onda bi to rasterećenje za svakog sugrađanina iznosilo oko 70 kn.  

Osim ovog prijedloga populistički je i prijedlog, vjerojatno nastao u „birtiji”, a to je smanjenje poreza 

na potrošnju alkoholnih pića, s ciljem kako bi netko imao osobne koristi a oni koji pohađaju ovakve objekte 

zasigurno neće biti rasterećeni za ta 3 %. Drago mu je da se rasterećuje građane, međutim smatra da je prije 

svega potrebno staviti amandmane na proračun i navesti točno pozicije koje se rasterećuju. Na ovaj način se 

ugrožava razvoj Grada koji je krenuo s investicijama i infrastrukturom. Još jednom podsjeća da Grad sve i 

jedan projekt sufinancira s 15 do 60 %. Kao primjer navodi školu u L. Osiku koju Grad sufinancira sa 60 % i 

da to nije učinjeno taj bi objekt u dogledno vrijeme počeo propadati.  

 Stoga poziva predlagatelje da još jednom razmisle pa ako je potrebno stave i amandmani na prijedlog 

Proračuna jer ovakav način rada svakako nije u redu pogotovo zato što se uskraćuje daljnji razvoj grada. 

Smatra da ovakvim prijedlogom se mogu samo uskratiti mladi, roditelji – korisnici usluga dječjeg vrtića, sport 

i sl. jer izgubljena dva milijuna kuna se nekome moraju oduzeti.  

 

 IVAN NEKIĆ – ističe da vijećnici materijal za predloženu dopunu nisu dobili na klupe na početku 

sjednice već kad je sjednica započela te smatra da je takav način ponižavajući i uvrjedljiv za Vijeće i građane 

za koje se predlagatelji „tobože“ bore. Predlagatelj si nije dao truda da predloženu Odluku uskladi s 

prijedlogom proračuna odnosno otkud bi se nedostatak tih sredstava nadoknadio kako bi proračun za 2020. 

g. uopće mogao funkcionirati.   

Nadalje ukazuje na tehničke pogreške u Odluci kao i pogreške i netočne podatke navedene u 

obrazloženju Odluke. Smatra predloženu Odluku jeftinim prikupljanjem političkih bodova s tim da prijedlog 

nije dobro pripremljen i njegovo izglasavanje nije borba za građane već  je destruktivna u smislu da uništava 

trud izvršne vlasti i njihovih suradnika koji su već pripremili prijedlog Proračuna za 2020. g. Također smatra 

da je prijedlog mogao biti napravljen i na konstruktivniji način u smislu da se odmah kaže gdje i na kojim 

mjestima u proračuni će se smanjiti sredstva odnosno koji programi i aktivnost će se ukinuti. Predlagatelj ove 

Odluke želi pokazati kako čini dobar potez za zaposlene i umirovljenike, a ne kaže kome zapravo nanosi štetu 

i prepušta takvu odluku izvršnoj vlasti.  

 

 KRISTINA PRŠA –  ističe s obzirom na to da predlagatelj ovom Odlukom smatra da čini nešto dobro za 

građane zapravo onima koji imaju primanja iznad 5.000,00 kn se donosi nešto dobro, a svima onima koji su 

ispod tog prihoda ne donosite ništa jer isti ionako ne plaćaju prirez. Stoga predlaže da se provede referendum 

među građanima i neka isti odluče žele li ukidanje prireza na porez.   
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 PETAR RADOŠEVIĆ – navodi da je bilo dovoljno vremena da se provede referendum o ovom pitanju. 

Obzirom da je prijedlog proračuna utvrđen i da će  se o istome još raspravljati na isti se mogu uložiti i 

amandmani.  

 

Nakon provedene rasprave, s 8 glasova „za” i 7 glasova „suzdržan” usvojena je ODLUKA O 

PRESTANKU VAŽENJA ODLUKE O PRIREZU POREZU NA DOHODAK GRADA GOSPIĆA  

 

Ad – 5 

Prijedlog Odluke o izmjenama Odluke o gradskim porezima Grada Gospića; 

Predlagatelj: Klub vijećnika HDZ-HSS-HSP AS 

Izvjestitelj: ANELA SERDAR PAŠALIĆ 

 

 IVAN NEKIĆ – smatra da je uz predloženu Odluku o izmjenama i dopunama trebalo vijećnicima dati i 

temeljnu Odluku kako bi isti mogli vidjeti što se točno u istoj mijenja odnosno što se točno briše, a što ostaje.  

 

 KARLO STARČEVIĆ – smatra da bi bilo najbolje ukinuti sve poreze pa onda nek se svatko snalazi kako 

može. Ukoliko postoji tolika briga za građane onda tu istu brigu treba i osobno pokazati. Žalosno je da se o 

porezu na potrošnju od 3 % raspravlja u birtiji, a pogotovo oni koji nisu meritorni da o tome uopće 

raspravljaju, i koji nisu časni članovi ovog tijela. Smatra da ako se briga o građanima vodi u birtiji da je onda 

najbolje zahvaliti se na danim funkcijama.  

 

 SLAVEN STILINOVIĆ – predlaže, s obzirom na to da su u predloženoj Odluci utvrđene određene 

tehničke nepravilnosti, da se uredi struktura Odluke, odnosno da se ista nomo tehnički uredi s tim da se u 

istoj suštinski ništa ne mijenja.  

 

Nakon provedene rasprave, s 8 glasova „za” i 7 glasova „suzdržan” usvojena je ODLUKA O 

IZMJENAMA ODLUKE O GRADSKIM POREZIMA GRADA GOSPIĆA uz napomenu da se usvojena Odluka nomo-

tehnički uredi, zbog uočenih nepravilnosti. 

 

Ad – 6 

Prijedlog III. Izmjena i dopuna Proračuna Grada Gospića za 2019. godinu i prijedloga Odluke o IV. izmjeni 

Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Gospića za 2019. godinu; 

Predlagatelj: Gradonačelnik Grada Gospića 

 

 Izvjestitelj: KRISTINA PRŠA – ističe da je do prijedloga predmetne točke došlo iz razloga što je došlo 

do izmjena na prihodovnoj i rashodovnoj strani proračuna. Na prihodovnoj strani proračuna povećava se 

prihod za 80.500,00 kn, a isto tako i rashoda poslovanja.  

 Izmjene se događaju u Upravnom odjelu za samoupravu i upravu i to o povećanju sredstava za 

poticaje razvoja gospodarstva, poljoprivrede i turizma tj. za poticanje razvojnih programa. Sukladno prilivu 

sredstava realiziranom do sada utvrđen je višak sredstava koji se mora namjenski utrošiti, a radi se o 30.500 

kn. Ostatak od 50.000 kn odnosi se na projekt „Okreni list” koji je potpisan između Ministarstva zdravstva, 

Zavoda za zapošljavanje i Grada kao nositelja projekta. Cilj projekta je educirati i informirati građane grada 

Gospića o važnosti brige o osobnom zdravlju i promicanju zdravih životnih navika.  

 

Nije bilo rasprave. 

 

Jednoglasno s 15 glasova „za” usvojene su: 

•  III. IZMJENE I DOPUNE PRORAČUNA GRADA GOSPIĆA ZA 2019. GODINU,  

•  ODLUKA O IV. IZMJENI ODLUKE O IZVRŠAVANJU PRORAČUNA GRADA GOSPIĆA ZA 2019. GODINU 
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Ad – 7 

Prijedlog  Odluke o II.  izmjeni Programa javnih potreba u školstvu za 2019. godinu 

Predlagatelj: Gradonačelnik Grada Gospića 

 

Izvjestitelj: IVANA KALEB ASIĆ – obrazlažući predmetnu točku istaknula je da se radi o izmjeni teksta 

Programa javnih potreba tj. čl. 7. st.2., a odnosi se na odluku Ministarstva znanosti i obrazovanja o kriterijima 

za financiranje povećanih troškova prijevoza i posebnih nastavnih sredstava i pomagala te sufinanciranje 

prehrane učenika s teškoćama. Prema navedenoj Odluci škole su dužne troškove prijevoza obračunavati 

svaki mjesec i zahtjev za plaćanje dostavljati u Ministarstvo do 10-tog dana u tekućem mjesecu za prethodni 

mjesec za razliku od prije kad se to činilo do 5-oga u mjesecu i kada je Upravni odjel Grada isto dostavljao do 

10-og Ministarstvu.  

 

Nije bilo rasprave. 

 

Jednoglasno s 15 glasova „za” usvojena je ODLUKA O II.  IZMJENI PROGRAMA JAVNIH POTREBA U 

ŠKOLSTVU ZA 2019. GODINU 

 

Ad – 8 

Prijedlog Izmjena i dopuna Programa korištenja sredstava od raspolaganja poljoprivrednim zemljištem u 

vlasništvu Republike Hrvatske na području Grada Gospića za 2019. godinu; 

Predlagatelj: Gradonačelnik Grada Gospića 

Izvjestitelj: IVANA KALEB ASIĆ 

 

Nije bilo rasprave. 

 

Jednoglasno s 15 glasova „za” usvojene su IZMJENE I DOPUNE PROGRAMA KORIŠTENJA SREDSTAVA 

OD RASPOLAGANJA POLJOPRIVREDNIM ZEMLJIŠTEM U VLASNIŠTVU REPUBLIKE HRVATSKE NA PODRUČJU 

GRADA GOSPIĆA ZA 2019. GODINU 

 

Ad – 9 

Prijedlog Odluke o osnivanju prava služnosti na poslužnim nekretninama u k.o. Gospić i k.o. Lički Novi u 

korist trgovačkog društva Usluga d.o.o. za vodoopskrbu i odvodnju; 

Predlagatelj: Gradonačelnik Grada Gospića 

 

Izvjestitelj: SLAVEN STILINOVIĆ – navodi da se predmetnom Odlukom odobrava pravo služnosti na 

nekretninama u vlasništvu Grada u korist trgovačkog društva Usluga radi izgradnje vodoopskrbnog 

cjevovoda na području naselja Gospić – Kaniža Gospićka – Žabica – Lički Novi i Trnovački Novoselo. Projekt je 

predviđen u pet faza od čega su 4 faze do sada realizirane. Ukupna duljina cjevovoda koji se polaže iznosi cca 

3,1 km. Rješavanjem imovinsko pravnih odnosa u ovom slučaju provodi se u skladu sa Zakonom o uređenju 

imovinsko-pravnih odnosa u svrhu izgradnje infrastrukturnih građevina a koji propisuje da se između osoba 

javnog prava ne plaća naknada za stjecanje prava vlasništva ili osnivanja prava građenja ili prava služnosti 

kada se pristupa realizaciji izgradnje infrastrukturnih građevina. 

 Zakonom je također propisano da osoba javnog prava svoje zemljište daje tako da to za nju 

predstavlja najmanji teret koji omogućava ostvarenje određenog infrastrukturnog projekta. Stoga u ovom 

slučaju predlaže se pravo služnosti kao najmanji teret za Grad Gospić. 
 

Nije bilo rasprave. 
 

Jednoglasno s 15 glasova „za” usvojena je ODLUKA O OSNIVANJU PRAVA SLUŽNOSTI NA POSLUŽNIM 

NEKRETNINAMA U K.O. GOSPIĆ I K.O. LIČKI NOVI U KORIST TRGOVAČKOG DRUŠTVA USLUGA D.O.O. ZA 

VODOOPSKRBU I ODVODNJU 
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Ad – 10 

Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na Odluku o izmjeni Odluke Upravnog vijeća Dječjeg vrtića Pahuljica o 

vrstama i opsegu redovitog  programa predškolskog odgoja i obrazovanja za područje Grada Gospića  u 

pedagoškoj godini 2019./2020.; 

Predlagatelj: Gradonačelnik Grada Gospića 

 Izvjestitelj: IVANA KALEB ASIĆ 

 

Nije bilo rasprave. 

 

Jednoglasno s 15 glasova „za” usvojena je ODLUKA O DAVANJU SUGLASNOSTI NA ODLUKU O IZMJENI 

ODLUKE UPRAVNOG VIJEĆA DJEČJEG VRTIĆA PAHULJICA O VRSTAMA I OPSEGU REDOVITOG  PROGRAMA 

PREDŠKOLSKOG ODGOJA I OBRAZOVANJA ZA PODRUČJE GRADA GOSPIĆA  U PEDAGOŠKOJ GODINI 2019./2020. 

 

Ad – 11 

Prijedlog Odluke o zamjeni nekretnina između Grada Gospića i pravne osobe; 

Predlagatelj: Gradonačelnik Grada Gospića 

 

Izvjestitelj: JOSIP MARKOVIĆ – navodi da se predloženom Odlukom predlaže zamjena nekretnina 

između Grada i pravne osobe. Pri tom pojašnjava da je HAK još prošle godine pokazao interes za česticu 

1631/1 k.o. Gospić veličine 4.653 m² a koja je u vlasništvu Grada. U zamjenu za navedenu česticu HAK daje 

svoje dvije čestice 2714 (2714 m²) i 2709/3 (799 m²). Svrha zamjene je to što HAK na tim česticama planira 

graditi svoju tehničku bazu, automehaničarske radionice i zgrade, a gdje bi se zaposlio i određeni broj ljudi. 

 U svrhu realizacije navedenog projekta postignut je dogovor da Grad izradi elaborate u svrhu 

procjene nekretnina kojima je procijenjeno da vrijednost nekretnine u vlasništvu Grada iznosi 614.000 kn, a 

nekretnina u vlasništvu HAK-a 242,000 kn što čini razliku od 399.000 kn koju bi HAK trebao platiti Gradu. 

Dodaje da je Procjeniteljsko povjerenstvo izvršilo uvid u procjembene elaborate te utvrdilo da su isti sukladni 

zakonskim i podzakonskim propisima . 

 Budući da se predmetna zamjena može realizirati samo putem javnog natječaja u slučaju usvajanja 

ove Odluke, Grad će pristupiti raspisivanju istoga.  
 

 KARLO STARČEVIĆ – navodi da se već duže vrijeme vode pregovori s HAK-om koji bi na području 

Grada gradio središnju bazu koja bi obuhvaćala područje od Zadra do Ogulina i u kojoj bi zaposlili 15–20 

ljudi. Baza bi bila u Budačkoj ulici pokraj benzinske postaje Energy benz. U zamjenu za lokaciju u Budačkoj 

ulici HAK Gradu nudi nekretninu u ulici Popa M. Mesića a vrijednost nekretnine je umanjena za rušenje 

objekta i u tom slučaju Grad je u povoljnoj situaciji a imat će u vlasništvu objekt u samome centru grada. 

Lokacija u Budačkoj istima također apsolutno odgovara jer se ista nalazi u neposrednoj blizini autoputa tj. na 

državnoj cesti D 50. Odluka ukoliko se usvoji slijedi potpisivanje ugovora i pristupanje izradi projektne 

dokumentacije.  

 

Nije bilo rasprave. 

 

Jednoglasno s 15 glasova „za” usvojena je ODLUKA O ZAMJENI NEKRETNINA IZMEĐU GRADA 

GOSPIĆA I PRAVNE OSOBE 

 

Ad – 12 

Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o raspisivanju javnog natječaja za zakup poljoprivrednog 

zemljišta u vlasništvu Republike Hrvatske na području Grada Gospića 

Predlagatelj: Gradonačelnik Grada Gospića 
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Izvjestitelj:IVANA KALEB ASIĆ – vezano za predmetnu Odluku predlaže da se u tekstu Odluke na str 14. 

ispravi tehnička pogreška u tabeli koja se odnosi na k.o. Ostrvica  gdje umjesto kat. čest br. 1581/2 treba 

stajati kat.čest. br. 1581/12. 

 

Nije bilo rasprave. 

 

Jednoglasno s 15 glasova „za” usvojena je ODLUKA O IZMJENAMA I DOPUNAMA ODLUKE O 

RASPISIVANJU JAVNOG NATJEČAJA ZA ZAKUP POLJOPRIVREDNOG ZEMLJIŠTA U VLASNIŠTVU REPUBLIKE 

HRVATSKE NA PODRUČJU GRADA GOSPIĆA uz napomenu da se na stranici 14. kod Proizvodno tehnološke cjeline 

u k.o. Ostrvica umjesto navedene čestice „1581/2” ispravi tehnička pogreška te da se navede kat.čest.br. 

„1581/12”. 

 

Ad – 13 

Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku Upravnog vijeća Dječjeg vrtića Pahuljica o 

izmjenama i dopunama Statuta Dječjeg vrtića Pahuljica 

Predlagatelj: Gradonačelnik Grada Gospića 

Izvjestitelj:IVANA KALEB ASIĆ 

 

Nije bilo rasprave. 

 

Jednoglasno s 15 glasova „za” usvojena je ODLUKA O DAVANJU PRETHODNE SUGLASNOSTI NA 

ODLUKU UPRAVNOG VIJEĆA DJEČJEG VRTIĆA PAHULJICA O IZMJENAMA I DOPUNAMA STATUTA DJEČJEG VRTIĆA 

PAHULJICA 

 

Ad – 14 

Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o osnivanju i imenovanju Povjerenstva za zakup i prodaju poljoprivrednog 

zemljišta u vlasništvu Republike Hrvatske na području Grada Gospića 

Predlagatelj: Gradonačelnik Grada Gospića 

Izvjestitelj: SLAVEN STILINOVIĆ 

 

Nije bilo rasprave. 

 

Jednoglasno s 15 glasova „za” usvojena je ODLUKA O IZMJENI ODLUKE O OSNIVANJU I IMENOVANJU 

POVJERENSTVA ZA ZAKUP I PRODAJU POLJOPRIVREDNOG ZEMLJIŠTA U VLASNIŠTVU REPUBLIKE HRVATSKE NA 

PODRUČJU GRADA GOSPIĆA 

 

Ad – 15 

Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Pravilnika o stipendiranju učenika i studenata s područja Grada 

Gospića 

Predlagatelj: Gradonačelnik Grada Gospića 

 

Izvjestitelj: KRISTINA PRŠA – ističe da je Grad proveo već dva natječaja za dodjelu stipendija i to za 

školsku godinu 2017./2018 i 2018./2019. god.  

U praktičnoj primjeni i provedbi uočeni  su određeni nedostatci i manjkavosti, poradi kojih je 

utvrđena potreba donošenja izmjena i dopuna trenutno važećeg Pravilnika o stipendiranju učenika i 

studenata s područja Grada Gospića. Predloženim izmjenama i dopunama Pravilnika uz jednostavne tehničke 

korekcije predlaže se i izmjena i dopuna nekih važnijih odredbi Pravilnika. Tako se predloženim izmjenama i 

dopunama predlaže da stipendiju Grada ne mogu dobiti učenici i studenti koji ponavljaju školsku/akademsku 

godinu, uključujući i tzv. parcijalu, osim kada se ponavljanje događa iz zdravstvenih razloga. Prema 

predloženim izmjenama korisnik stipendije izgubit će pravo na daljnju isplatu stipendije ukoliko se s istim 

raskine ugovor iz razloga propisanih u članku 27. i članku 27. a Pravilnika ili isti prekine školovanje. Korisnici 
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kojima se iz navedenih razloga obustavi daljnja isplata stipendije  neće se moći u buduće kandidirati  na 

natječaje Grada za dodjelu stipendije. Nadalje značajnija izmjena se odnosi i na imenovanje povjerenstva za 

provjeru ispunjavanja formalnih i administrativnih uvjeta natječaja,  koje čini predsjednik i dva člana iz reda 

stručnih službi Grada a iste imenuje gradonačelnik.  

Također značajnija izmjena se odnosi i na brisanje odredbi vezanih za ispunjavanje obveze praćenja 

korisnika stipendije kroz njihovo školovanje te na obvezu zaposlenja na području Grada Gospića nakon 

završenog školovanja kao i odredbi koje se odnose na povrat dobivenih sredstava. 

 

Nije bilo rasprave. 
 

Jednoglasno s 15 glasova „za” usvojena je ODLUKA O IZMJENAMA I DOPUNAMA PRAVILNIKA O 

STIPENDIRANJU UČENIKA I STUDENATA S PODRUČJA GRADA GOSPIĆA 

 

Ad – 16 

Izvješće o radu Gradonačelnika Grada Gospića za razdoblje siječanj – srpanj 2019. godine i donošenje 

Zaključka o primanju na znanje Izvješća;  

Izvjestitelj: KARLO STRAČEVIĆ 

 

Nije bilo rasprave. 

 

Jednoglasno s 15 glasova „za” donesen  je ZAKLJUČAK O PRIMANJU NA ZNANJE IZVJEŠĆA O RADU 

GRADONAČELNIKA GRADA GOSPIĆA ZA RAZDOBLJE SIJEČANJ – SRPANJ 2019. GODINE 

 

Ad – 17 

Izvješće o korištenju sredstava proračunske zalihe za razdoblje od 01. od 31. srpnja, od 01 do 31. kolovoza i 

od 01. do 30. rujna 2019. godine i donošenje Zaključaka o primanju na znanje Izvješća; 

 

 Izvjestitelj: KARLO STRAČEVIĆ – ističe da su  sredstva iz proračunske zalihe u razdoblju od 01. 07.-31. 
07. 2019. godine utrošena  kako slijedi: Maloogometnom klubu Karlobag - 1.000 kn za podmirenje troškova 
organizacije malonogometnog turnira "Heroji Domovinskog rata”, Ogranaku Matice Hrvatske u Gospiću                                                                                                     
- 3.000  za podmirenje troškova tiska kataloga za izložbu slika akademskog slikara Igora Zdunića. U srpnju 
ukupno je utrošeno 4.000,00 kn.                                                                                                                                                                                                                                        
 Sredstva iz proračunske zalihe u razdoblju od 01.08.-31.08.2019. godine utrošena su kako slijedi: S.U. 

- 14.000 kn za podmirenje troškova kupnje traktora i prikolice, OPG Katarina Butorac - 7.000 kn za 

podmirenje kupnje građevinskog materijala za obnovu požarom uništenog gospodarskog objekta, Gospićko - 

senjskoj Biskupiji - 5.000 kn za podmirenje troškova organizacije Dana hrvatskih mučenika na Udbini. U 

kolovozu ukupno je utrošeno 26.000,00 kn.                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                          

 Sredstva iz proračunske zalihe u razdoblju od 01.09.-30.09.2019. godine utrošena su kako slijedi: 

stanarima stambene zgrade u ulici Grofa J. Draškovića -  10.000 kn   za hitnu sanaciju urušenog balkona i 

elektroinstalacija na zgradi koji ugrožavaju život stanara i ostalih prolaznika,  Kinološkoj udruzi "Velebit" 

Gospić - 2.000 kn za sufinanciranje troškova organizacije lokalne utakmice pasa glasnog gona na divlju svinju 

u gateru, Ž. Š. - 1.000,00 kn za podmirenje troškova kupnje školskih knjiga za djecu. U rujnu ukupno je 

utrošeno 13.000,00 kn.    

                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                
 Nije bilo rasprave. 

 

Jednoglasno s 15 glasova „za” donesen  je:    
• ZAKLJUČAK O PRIMANJU NA ZNANJE IZVJEŠĆA O KORIŠTENJU SREDSTAVA PRORAČUNSKE ZALIHE ZA 

RAZDOBLJE OD 01. DO 31. SRPNJA 2019. GODINE 
• ZAKLJUČAK O PRIMANJU NA ZNANJE IZVJEŠĆA O KORIŠTENJU SREDSTAVA PRORAČUNSKE ZALIHE ZA 

RAZDOBLJE OD 01. DO 31. KOLOVOZA 2019. GODINE 
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• ZAKLJUČAK O PRIMANJU NA ZNANJE IZVJEŠĆA O KORIŠTENJU SREDSTAVA PRORAČUNSKE ZALIHE ZA 
RAZDOBLJE OD 01. DO 30. RUJNA 2019. GODINE 

 

KLASA: 023-01/19-01/14 

URBROJ: 2125/01-01-19- 

  

Sjednica završila s radom u 18.00. sati. 

 

 

 

          ZAPISNIČAR                                                                                                 PREDSJEDNIK GRADSKOG VIJEĆA           

     Mandica Ratković, v.r.                                  GRADA GOSPIĆA 

                                                                            Petar Radošević, v.r. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


